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Uroczyste podsumowanie VIII kadencji Rady
Miejskiej w Wieliczce 2018 - 2024

- Ta kadencja Rady Miejskiej była szczególna. Wiele się wydarzyło rzeczy, których sobie
wcześniej nie wyobrażaliśmy. Chciałbym szczególnie podziękować mieszkańcom naszego
miasta. Razem jesteśmy silni w pracy na rzecz ludzi, którzy potrzebują pomocy. To nasi
mieszkańcy otwierali swoje domy dla ludzi, którzy tracili dach nad głową. W żadnym innym
miejscu na świecie nie postępowano w taki sposób. I ten świat patrzył na nas z podziwem.
Chciałbym podziękować Radzie Miejskiej, sołtysom, przewodniczącym osiedli, bo wszyscy
razem pracowaliśmy ciężko, żeby przetrwać ten trudny okres najpierw pandemii, a potem
wojny. Nie zapomnę tych dni, kiedy ludzie bali się o przyszłość, a na cmentarzu pogrzeby
odbywały się o wiele częściej. Kiedy nagle przyjechało bardzo wiele kobiet z dziećmi,
zapłakanych, nie wiedzących gdzie się znalazły. Tak właśnie wygląda życie, toczy się dalej,
zawsze do przodu. I nasze miasto wraz z samorządem też się rozwijają i będą rozwijać bardzo
mocno, miedzy innymi dlatego, że nasi mieszkańcy ciężko pracują. I za to należy im się
wielkie podziękowanie. - podkreślił Artur Kozioł Burmistrz Miasta i Gminy Wieliczka.

- Spotykamy się z okazji zakończenia 8. kadencji Rady Miejskiej, która rozpoczęła się jesienią
2018 roku. To była szczególna kadencja, bo nikt zaczynający tą kadencję nie byłby w stanie w
2018 czy 2019 przewidzieć w jakich okolicznościach będziemy żyć i pracować. Powiedzieć –
trudna, to nic nie powiedzieć, a jednak wspólną pracą udało się osiągnąć nadzwyczaj wiele.
Zrealizowaliśmy niezwykle ambitne inwestycje, wśród nich wyróżniają się z pewnością
rozbudowa bazy oświatowej, na które złożyły się budowa nowych i rozbudowa już
istniejących budynków szkolnych a także przedszkolnych oraz nasza duma – komunikacja
gminna. Rozwiązania przez nas zastosowane przy rozwijaniu sieci autobusowej podpatrują
gminy z innych części kraju. Kontynuowaliśmy rozbudowę sieci kanalizacyjnej, zakończyliśmy
budowę Wielickiej Stacji Uzdatniania Wody – strategicznego projektu dla całej gminy.
Otworzyliśmy dla inwestorów kolejną część Wielickiej Strefy Aktywności Gospodarczej, co
jest niezwykle korzystne z punktu widzenia budżetu miasta. Wszystko to działo się w bardzo
niekorzystnych dla samorządu warunkach, ale udało się. Jako mieszkaniec miasta i gminy
jestem niezwykle dumny i szczęśliwy, że nasz rejon rozwija się tak imponująco. Nie byłoby
tego rozwoju, gdyby nie wielka praca burmistrza i samorządowców. - podkreślił Tadeusz
Luraniec Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieliczce.

Artur Kozioł Burmistrz Miasta i Gminy Wieliczka wraz z Tadeuszem Lurańcem
Przewodniczącym Rady Miejskiej podziękował radnym za wspólną pracę dla rozwoju Miasta i
Gminy Wieliczka podczas 8. kadencji Rady Miejskiej w Wieliczce w latach 2018 - 2024.

W skład Rady wchodzili:

Tadeusz Luraniec -  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wieliczce,
Lizak Bogdan -  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  w Wieliczce,



Skowronek Robert -  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  w Wieliczce

Radni Rady Miejskiej w Wieliczce:

Czajka Barbara,
Dyga Andrzej,
Dziedzic Stanisław,
Gawor Ludwik,
Hartabus Włodzimierz,
Jastrzębski Kamil,
Klimczyk Piotr,
Kordula Joanna,
Krasoń Małgorzata,
Krochmal Krzysztof,
Krysa Paweł,
Przetaczek Małgorzata,
Ptak Piotr,
Roehlich Michał,
Sendor Elżbieta,
Sendorek Grzegorz,
Sikora Elżbieta,
Słowik Marek,
Ślęczka Rafał,
Windak Kazimierz.   

Słowa podziękowania za współpracę skierował Burmistrz również do sołtysów i
Przewodniczących Osiedli.

Dzień ten był też czasem gdy moc pięknych słów wdzięczności za wieloletnią pracę dla
Mieszkańców Miasta i Gminy Wieliczka skierowanych było do Burmistrza Artura Kozioła.

Oprawę artystyczną wydarzenia zapewnili uczniowie Zespołu Zespół Szkół Muzycznych w
Wieliczce z Panią dyrektor Marią Wosiek oraz Kapela Mietniowska.


